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UN PRIMER DE MAIG FESTIU??? .... O REIVIDICATIU????? 

L'intolerable taxa de desocupació, i la progressiva precarització 
del .treball, son avui els trets més negatius de la nostra realitat social. L'ocupació es 
per tant, la nostra primera reivindicació. 

Cal reclamar de tots els poders pÚblics,accions 
pos i t i ves i concretes que af avorixquen. e l creixi ment econòrni c i la creació d'ocupació. I 
fem també una crida a la societat i als dirigents públics per situar el problema de l'ocu 
pació com el nucli de les discussions i debats ~olitics. 

Manifestem també la nostra deci
dida oposició a tot intent de desregular les relacions de treball, d'empitjorar les con
dicions laborals, de fragmentar el col.lectiu de treballadors, mesures aquestes que siste 
maticament es presenten com les úniques fÒrmules de crear ocupació i que han demostrat 
ser ineficaces. No es tracta de crear qualsevol lloc de treball, sinó d'un treball digne, 
de qualitat, ni més ni menys que el teball al qual tothom té dret. 

' s'ha fet una reforma la 
boral salvatge,PSOE+CIU com a abanderats amb el suport del PP, que ha posat el terna dels 
sous com culpable de tota la crisi econòmica. Total, han aprofitat per rebaixar jornals, 
tirar -gent al carrer, i crear autèntics contractes basura, amb els que un j ove, o un gran 
mai podran viure dignament. 

I no hi estem d'acord. Si volen trobar els culpables de la cri
si, que els busquen en la pròpia ineficàcia, en l'excessiva burocratització, en un siste
ma fiscal que ofega a petits i mitjans empresaris, i sobretot que els busquen en els des 
mesurats bene~icis .s de la banca, en els especuladors que s'han fet d'oIJ en ~es rnultina
cionais ·que nan arrasat am tot e~ · que han pogut. Aquí i no en els jornals està la base 
de la crisi, però es clar, tot això és el sistema, i aquest sistema l'emparen PSOE, CIU 
i PP, tres anses d'un mateix cistell per fotre als de sempre. Potser això és el que va 
anar a celebrar a l'Ermita determinat partit, damunt de fotre als treballadors a la mi
sèria, ho celebren i tindran morro de demanar-los el vot en nom de l'esquerra, enfí ca~ 
dascú que mire la seua situació, i si el tinglada li agrada, ja sap a qui votar •..••..... 

La pluja aigualeix 
una protesta a 
Ulldecona 
ULLDECONA · La pluja va ai
gualir ahir l'acte de protesta 
promogut per Esquerra Repu
blicana de Catalunya a Ulldeco
na contra l'actitud del consistori 
de Salamanca en el tema dels 
arxius de la Generalitat republi
cana. Tot i això, els promotors 
van treure les pancartes al car
rer. 

CiU PODRIA MANTENIR 
ANTIC D'ALCALDE. PER 
ORDRES DE DALT. 

Si Antich no obté majoria, cosa bastant 
tprobable, CIU podria rebre un toc des

de dalt per manternir-lo com Alcalde. De 
fet hi ha precedents en el tema de Jeroni 
i tot estaria en vore com soporta CIU lo
cal la pressió. Vostés que troben? 

-

ERC TENIEM RAO: EL PSOE 
WA USAR IL.LEGALMENT 
MITJANS MU_NICl~ALS. 

Per manifestacions de funcionaris i amb 
el reconeiximent per part de l'Alcalde, 
la Comissió d'Investigació dictaminarà 
que el PSOE va fer un ús electoral inde
gut de mitjans municipals, utilitzant per 
ordre de l'alcalde, algun funcionari. 

Probablement no haguèssem se
gut molts, però els suficient 
per fer sentir la nostra veu 
en el tema dels arxius. Al fi 
nal i per la pluja, vam fer u 
acte simbòlic desplegant les ~M--A--1-0--0-N--A-R--E-M--E-L--V-O-T pancartes. Salamanca rebrà no 
obstant els documents de la AL PP. ·PER · OBTEN l R 
nostra protesta ... i unes pe- •'AL" CA•· ·D l A. 
gatines de les que hem fet so ._ ._ 
bre el tema. • ERC vol deixar ben clar d'entrada, que 

amb el degut ~te per les persones, 
mai donarem suport a un alcalde del PP: 



. llilf~il!lllllil-:lf ti: ~~'.'.-~'.'.~_!!~~-i:~~~~~~ 
Passarà a l'història com el Ple més llarg de la legislatura i potser de 
tota l'època democràtica actual. Motiu? El rebuig al redactat de l'acta 
de un dels punts del Ple anterior, del Març. 

Tota l'oposició va protestar 
per aquest redactat, diguem-ne "desencertat", però 'que si fa o no fa ve
nia a dir l~ contrari de lo que havia passat. Després de gairebé 1.30 h. 
de discussio amb el secretari, es va votar en contra del redactat i que 

EVOLUCIÓ COMPARADA DEL DEUTE A PROVEÏDORS es tornés a redactar corn havia estat realment. 
A FINAL DE CADA MES. Entremig, paraules pujades de tò, discussions 

aspres i interpretacions diverses. Es va tom-

ANYS 93 i 94. SEMPRE DADES OFICIALS 
. 

bar també per 7 a 6 l'adjudicació del bar del 
local dels jubilats, punt relacionat amb l'an
terior, perqué l'equip de govern no havia modi 

----- ficat les bases que regien aquesta adjudicació 
50.l98. 451 72 . 020 . 871 tal corn s'havia demanat per tots els grups de 

MES 1.993 1.994 

gener 
febrer 55.157.831 l'oposició al Ple de març. 

49.478.723 99.134.124 Per si faltava més març 
abril 26.650.486 49 • 981 • 462 ambient, i en una sala plena de gom a gom, 

32.755.719 60.2l0. 569 al final es van aixecar un nombrós grup de ju maig 
juny 
juliol 
agost 
setembre 

19.583.401 ? bilats, exigint-li a l'Alcalde una solució al 
42.669.563 61.668.709 terna del local dels jubilats. Es van dir parau 
64.431.961 70.390.671 les molt fortes en un ambient de nervis i cris 
42.947.797 68.068.654 pació, que l'Alcalde va intentar passar com va 

octubre 51.003.439 84.857.641 poder. En definitiva, la gent li exigia una so 
novembre 33.724.568 75.751.317 lució com a persona que fins ara havia contro-
desernbre 72.020.871 85.835.533 lat la no cel.lebració d'assemblees per por a 
========================================== incidents, segons digueren els de Tarragona. 

ACLRRACIO 
Al Ple d'aquest proper dilluns dia 8, es tor-
narà a parlar sobre aquest terna. 

Amb molt de gust publiquem la nota que 
ens ha fet arribar la BANDA DE MÚSICA de 
la nostra Vila. 

Sr.Director de "LO FULL" 

Havent publicat l'informatiu que vosté diri
geix, al mes de Març, les subvencions paga
des per l'Ajuntament a les diferents Enti
tats locals, prego tingue l'amabilitat de 
publicar la següent nota aclaridora: · 

lr. Que en concepte de subvenció, la BANDA 
ha cobrat la quantitat de 20.000 ptes. per 
la pubilla. 
2n. L'Escola de Música va cobrar 400.000 
ptes, mitjançant un conveni tripartit entre 
Diputació, Ajuntament i Banda, per sufragar 
en part, els honoraris dels 10 professors 
que imparteixen les classes a 54 alumnes. 
3r. El milió de pessetes restant, va ser 
cobrat per les actuacions que la Banda fa 
durant l'any encomanades per l'Ajuntament. 
Agraint la seua col.laboració, el saludem 
atentament. 

La Junta Directiva. 

1:.=A==yE=RRA==c=ooPE=~ATtVA==== 
APROVA FER SECCIO DE CREOIT. 

En assemblea feta fa uns dies, es va 
aprovar la creació de la Secció de Crèdit. 
Sens dubte es tracta d'una bona noticia 
per als pagesos, que disposaran d'un ins
trument molt important per la seua econo-.. mia. 

La Cooperativa Agrícola es avui potser 
la primera empresa del poble en quant a 
moviment de diner, un diner dels pagesos 
que durant molts d'anys no ha obtingut 
cap rendiment, i no cal ara entrar en ternes 
passats. Simplement cal ara treballar bé i 
obtindre tots els beneficis esperats. No 
hi ha dubte que el finançament i el rendi-
ment dels diners propis hi surten guanyant. 

============================================ 
PREVISIÓ DE RESULTATS A LES MUNICIPALS DEL 
28 DE MAIG A ULLDECONA. 

Es tracta d'un càlcul molt estudiat i medi
tat per uns quants amics de distinta ideolo 
gia en vàries reunions. 

PSOE: 5 regidors S'ha tingut en compte 
CIU: 3 " la llei d'Hondt que afa-
PP: 3 11 voreix els partits 

, 
mes 

ERC: l 11 votats. 
PI: l 11 

J.LOPEZ 
============================================ 
JUBILATS 

Degut a la situació que s'està vivint 
a l nou local pels jubilats, son ~. ja d .ivè'llsos 
els que ens ha expressat la seua posició fa
vorable a la creació d'una associació de ju
bilats exclusivament d'Ul¡decona, i prescin
dint aixi de l'Associació actual de Tarrago-
na. 

A ERC ho hem discutit i l'idea no ens sem 
bla gens malament, per tant hi donaríem su
port, i s'acabaria el joc de mans que s'han 
portat entre l'Alcalde i l'Associació pro
vincial, bloquejant el funcionament normal 
de l'entitat; i es que si corn diuen, això 
d'Ulldecona només és una delegació, perqué 
ha de manar una associació de fora a un lo
cal que s'ha fet per tots els jubilats del 
poble? Jubilats d'Ulldecona, vatros teniu 
la paraula, i l'Ajuntament que sortirà el 
28 de maig, farà lo que entre tots direu. 
============================================ 

En un proper numero detallarem quines se 
ran les funcions de la nova Secció. Probable 
ment, altres sectors econòmics locals en po
drien pendre bona nota, perqué? si tothom es 
queixa d'una serie de factors (finançament) 
un, cal començar a buscar solucions alterna
tives al model econòmic actual, i una de les 
solucions es el control del diner propi, de 
la seua inversió i rendiment. Un altre dia 
més. 




